
 
 

Zápisnica zo zasadnutia Aktívu rodičov - členská schôdza združenia „Rodičia a priatelia Základnej školy Senec, 
Mlynská č.50“ rodiciazsmlynska.sk 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Registrovaného Ministerstvom vnútra Slovenskej republiky dňa 22.12.2015  

pod číslom spisu VVS/1-900/90-27372, IČO: 30 803 411 
 

 
Termín: 9. 10. 2019, 18,00 – 21,00 h 

 

Miesto: zborovňa ŽŠ 
 

Prítomní:  
Mgr. Viera Petrovičová, riaditeľka školy 
PaedDr. Beáta Masarovičová, zástupca pre 1. stupeň a ŠKD 
Mgr. Martina Rechtoríková, zástupca pre 2. stupeň 
p. Tomáš Božik – predseda AR 
Ing. arch. Martin Doršic – podpredseda AR, predseda RŠ 
členovia AR a iní – 32 osôb (prezenčná listina), 2 ospravedlnení 
 
Program: 

1. Krátka diskusia so zastupujúcou riaditeľkou školy 

2. Aktuálne informácie z rady školy 

3. Mlynská paráda – zhodnotenie 

4. Hospodárenie za obdobie 2018/2019    
5. Žiadosť vedenia školy o dotáciu pre rok 2019/2020 

6. Kontrola úloh z minulého AR 

7. Nové stanovy o. z. 
8. Plán aktivít (Mikuláš, vianočné trhy, ples, ...) 
9. Brigáda, maľovanie plota, časť 3. 
10. Stav projektu Revitalizácia školského dvora. Iné možnosti na zlepšenie vonkajších športových aktivít 
11. Rôzne – ekológia, O2 akadémia Mateja Tótha 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

1. A. Pani Petrovičová informovala prítomných o základných parametroch školy a aktuálnych 

činnostiach: 

• 36 tried (20 na 1. stupni, 16 na 2. stupni) 

• 824 žiakov 

• 65 pedagógov, z toho 14 vychovávateľov 

• Problém s delenými hodinami, problém s triedami, od 1. 10. 2019 bol vytvorený nový 

rozvrh 

• 5. ročníky sa pripravujú na testovanie T5 

• Príprava na matematickú súťaž – pani Homolová 

• Plavecký výcvik – 2., 3., 4. ročník 

• Činnosť krúžkov – ešte sa stabilizuje 

• Triedy 9. ročníka sa chystajú na prezentáciu stredných škôl do BA 

• Našli sa v telocvični kapacity na realizáciu Akadémie Mateja Tótha, ktorú naša škola 

získala, 2 pani učiteľky absolvovali školenie – odovzdajú získane vedomosti ďalším 

pedagógom školy 

• Škola spĺňa hygienické normy i normy MŠ o počte žiakov v jednotlivých ročníkov 



• Možnosti pre ďalší kapacitný rast sú obmedzené 

B. pani Rechtoríková – informovala o aktivitách pre 2. stupeň - 14. 11. 2019 – KOMPARO, 20. 11. 

2019 – testovanie piatakov, 12. 12. 2019 – akcia FLIP, Viedeň, 8. a 9. ročník (finančná 

gramotnosť)  

C. pani Masarovičová informovala o aktivitách 1. stupňa a ŠKD – podrobný zoznam je 

v priložených dokumentoch: Celoklubové akcie SKD 2019_2020, Aktivity a úlohy - 1. stupeň 

2. Pán Doršic informoval o aktualitách z RŠ (rady školy): 

- Pani Petrovičová dostala od mesta poverenie ako riaditeľka (nie ako zastupujúca riaditeľka), 

tento stav môže trvať 1 rok 

- Riešenie logistických  problémov pri vydávaní obedov:  čapovanie nápojov sa vyhodilo 

z pultu, vytvoria sa 2 výdajné miesta z jedným čakacím radom, v jedálni je problém 

s hlučnosťou – treba hľadať riešenie 

- Na začiatku septembra cca 150 detí nemalo zaplatenú kauciu 

- Bol odhlasovaný vzdelávací program (zmeny v predmetoch) - konkrétne 

• v 2. ročníku sa hodina informatiky nahrádza hodinou matematiky 

• v 5. ročníku sa hodina TV nahrádza hodinou biológie 

• v 5. a 6. ročníku sa hodina strojopisu nahrádza hodinou finančnej gramotnosti 

 

3. Mlynská paráda –akcia AR pripravená  v spolupráci s vedením školy pre žiakov, rodičov a priateľov 

školy, jej súčasťou je aj pasovanie prváčikov do stavu žiackeho. Uskutočnila sa 14. 10. 2019, 

vydarila sa, AR odporúča pokračovať v organizácii akcie aj v školskom roku 2020/2021. 

 

4. Hospodárenie za obdobie 2018 – 2019 – informoval predseda AR 

                
 

Príjmy občianskeho združenia tvorili hlavne príspevky od rodičov, 8 885 EUR a 2% z dane 

z príjmov, 6 584 EUR. Na vlastných akciách ako Vianočné trhy, Mlynská paráda či Jablkové 

hodovanie, sa podarilo vyzbierať spolu 1 573 EUR. 

 

Výdaje tvorili hlavne príspevky na nákup kníh, 665 EUR, školských pomôcok a zariadení, 7 368 

EUR, prenájom telocvične Big Street Project, 1 200 EUR a sladkostí na MDD, 830 EUR,  

 

5. Žiadosť vedenia školy o finančnú dotáciu od AR 

- MDD – občerstvenie – balíčky – 850,- EUR 

- Učebné pomôcky – ANJ, NJ – 2 000,- EUR 

- Plavecký kurz 1. stupeň – 2. – 3. ročník – 6 mesiacov – 5 000,- + 5 000,- EUR 

- Big Street – 2. stupeň – 5. – 6. ročník – 5 mesiacov -  3 000,- EUR 

- SPOLU 10 850,- EUR + 5 000,- EUR (plavecký výcvik  5 000,- + 5 000,- za školský rok 

2018/2019) 

V tomto bode sa rozprúdila debata o príspevku AR na učebnice cudzích jazykov. 

Pani Petrovičová informovala, že v aktuálnom školskom roku sa musia dokupovať učebnice pre 

nových žiakov, o ktorých sa v predchádzajúcom školskom roku nevie. Učebnice sa objednávajú na 

konci školského roku podľa počtu žiakov platného v danom školskom roku. NJ – učebnice sa kupujú 

Pokladňa k 1.9.2018 1,910.82

Príjem 4,526.01

Výdaj -4,711.66

Zostatok k 9.10.2019 1,725.17

Bankový účet k 1.9.2018 17,586.24

Príjem 20,519.45

Výdaj -13,966.56

Zostatok k 31.08.2019 24,139.13



pre 6. ročník (tie, ktoré sa nevedia objednať dopredu, AJ – učebnice sa kupujú pre 3. ročník (tie, 

ktoré sa nevedia objednať dopredu) 

Pre informáciu – AJ je na našej škole v 1. a 2. ročníku nadstavbová (preto knihy a pracovné zošity 

platia rodičia v triede), štandardne je AJ povinná až od 3. ročníka, knihy zabezpečuje štát (mimo 

tých nad objednaný počet), knihy NJ od 6. ročníka zabezpečuje štát (okrem tých nad objednaný 

počet). 

Táto téma viedla k diskusii na tému – prečo rodičia musia suplovať štát? Treba vytvoriť tlak na 

mesto, aby prispelo (ako zriaďovateľ školy) viac na jej činnosť – pán Vražda. 

Nebola stanovená výška príspevku do AR, nedospeli sme k dohode. 

Pán Vojtek upozornil na to, že nemáme vytvorených aktuálny zoznam aktivít, ktoré by chcel AR 

finančne podporiť. 

Pán Paľov informoval o podanom projekte na multifunkčné ihrisko (rezerva premiéra).  

Otvárame zber nápadov na financovanie z AR. Priamo na zasadnutí aktívu boli prednesené tieto 

návrhy: prístrešok na bicykle – Martin Musil, nádoby na separovaný zber – Katarína Koleničková,  

vzdelávanie pre rodičov ( 1 000,- EUR) – Tomáš Božik, budovanie vzťahu s pedagógmi a pracovníkmi 

školy (300,- EUR) – Jana Mihalovičová 

ÚLOHA 1:  

Pripraviť prehľad žiadostí školy o finančnú dotáciu adresovaných mestu + prehľad realizovaných 

žiadostí (dôležité je aj finančné vyčíslenie) – požiadali sme o to pani Petrovičovú 

ÚLOHA 2:  

Vytvoriť skupinu zástupcov rodičov, ktorí navštívia vedenie mesta a bude žiadať o dotáciu pre školu 

– zodpovednosť nebola pridelená 

ÚLOHA 3:  

Posielať nápady na aktivity, ktoré by mohli byť financované z rozpočtu AR  na adresu 

tomas.bozik@rodiciazsmlynska.sk,  termín – do 31. 10. 2019, využiť potenciál všetkých rodičov 

v jednotlivých triedach, zodpovední – všetci členovia AR 

6. Kontrola úloh z minulého AR – nevenovali sme sa tomuto bodu 

 

7. Nové stanovy o. z. – neriešené 

 

8. Plán aktivít – Mikuláš, vianočné trhy, ples 

Pani Masarovičová informovala, že vianočné trhy budú a škola bude rada, ak AR rodičov pomôže 

s realizáciou podujatia. Vo veci vianočných besiedok ešte nie je jasné, či bude mať každá trieda 

svoju besiedku v triede alebo bude zorganizovaná spoločná besiedka v školskej jedálni. 

Ples – pani Petrovičová dala súhlas školy na zorganizovanie plesu AR v priestoroch školy. 

Ján Paľov predniesol návrh na zorganizovanie plesu 29. 2. 2019 s tým, že je predbežne 

rezervovaná cigánska kapela, s ktorou má dobrú skúsenosť – hlasovanie – ZA - 18 prítomných 

rodičov, ZDRŽALO SA HLASOVANIA – 3. 

 

 

mailto:tomas.bozik@rodiciazsmlynska.sk


9. Brigáda – bol odsúhlasený termín brigády č. 3 za účelom maľovania plotu . 12. 10. 2019, 9,00 – 

12,00 h. 

ÚLOHA 4: 

 Informovať rodičov o termíne brigády, zodpovední – všetci členovia AR 

 

10. Revitalizácia školského dvora – podaný projekt z rezervy premiéra, vytvorenie pracovnej skupiny 

rodičov, ktorá bude tlmočiť žiadosť o viac peňazí z rozpočtu mesta pre našu školu 

 

11. Rôzne: 

A. Ekológia – Katka Koleničková prezentovala zámer vybaviť hlavné chodby v škole nádobami na 

separovaný odpad 

B. Akadémia Mateja Tótha – 2 pani učiteľky absolvovali školenie – Mgr. Denisa Nemcová (3. C), 

Mgr. Katarína Tóthová (3. E) 

ÚLOHA 5:  

zistiť viac o fungovaní Akadémie na našej škole, termín – do 6. 11. 2019, zodpovedný – Jana 

Mihalovičová 

 

    C. Termín ďalšieho stretnutia AR – 6. 11. 2019 o 18,00 h v zborovni školy – program:  

1. vytvorenie zoznamu aktivít, ktoré finančne podporí AR 

2. stanovenie výšky príspevky do fondu AR 

 

 

 

Tomáš Božik 

Predseda AR 

 

 

 

Zapísala:  Jana Mihalovičová 
 
 
 

 


